
Referat for møde i  

Sports Komiteen for Fitness og Speed. 
21. Marts 2017 

 
Deltagere: Per, Lars, Gert, Teddy, Jens, Camilla, Clas. 
Afbud: Henriette. 
Referent: Clas. 
 
Velkomst ved Per. 
 
Præsentation af alle deltagerne i SK. 
 
Rullesport Danmark. 
Per gennemgik ”Rullesport Danmark”, strukturen og de etablerede komiteer. Forklarede at 
Skateboard nu er en del af Rullesport Danmark, og deraf underlagt DIF, for at bane deres vej 
til OL. 
 
Der blev også forklaret omkring den nye ”tildelingsmodel” for midler fra DIF, og de tre nye 
strategispor under DRsU. 
 
Valg af formand. 
Per genopstiller, og blev valgt. 
 
Referater/Offentliggørelse. 
Referaterne skal fremover på hjemmesiden. Det skal ”vi” være bedre til, så fremover skal 
referenten sørger for at det bliver fremsendt til kontoret. Det er vedtaget at hører referenten 
ikke nogle input inden for fem dage, så er de godkendt. 
Aktion: Referenten (Denne gang Clas). 
 
Arbejdsmetode fremover. 
Lars ønsker at beslutninger i hovedtræk drøftes ved møder. Det er fremover muligt at deltage 
online til møderne. Vi på sigt se om teknologien kommer i vejen for effektiv mødeafvikling. 
Clas kigger på en mulig online løsning for kommunikation møderne imellem, således at 
mailkorspondance begrænses. 
Aktion: Clas 
 
Mødekalender. 
Lars kommer med oplæg til næste års møderække. Næste møde er alleredenaftalt til 2. Maj. 
Der skal også fremover indsamles emner til dagsordenen forud for møderne, samt indhente 
bestilling til mad. 
Aktion: Lars og Camilla (dagsordenen) 
 
Stævekalender på nettet/hjemmesiden. 
Vores nuværende G-kalender er opdateret.  Den skal kunne ses på hjemmesiden. G-kalenders 
link sendes til kontoret. 
Aktion: Lars 
 



Medaljer. 
Henriette har overtaget jobbet med at forberede medaljer til vores nationale mesterskaber. 
Opgaven overdrages endeligt i nærmeste fremtid. 
 
Udlandsture. 
Gert har fremsendt et oplæg til årets udlandsture, og det er godkendt. Gert udsender! 
Aktion: Gert 
 
De tre ture er der udpeget følgende Managers for:  

• Gross Gerau – Per & Gert. 
• Heerde: Per. 
• Talent Trup tur til Holland: Pia & Sussanne. 

Sportskomiteen støtter fortsat op om turene, med økonomisk tilskud.  
 
Telte. 
Der indkøbes de to telte som Per har fået tilbud på. 
Aktion: Per 
 
Nyhedsbreve 
Rullesport Danmark udsender regelmæssigt nyhedsbreve ud. Kom gerne med input til 
kontoret, således at vi kan få de interessante nyheder ud til rulleskøjtemiljøet. 
Aktion: Ingen 
 
Rullesportsdagen 
SK anerkender arrangementet som værende rigtig godt. Men det er meget lokalt og der er 
ingen klub til at fange op om evt. fremtidige medlemmer. SK har derfor besluttet ikke at støtte 
arrangementet økonomisk. 
 
Landstræner 
Siden nytåret har der ikke været ansat en landstræner. Det har tidligere været besluttet i SK at 
den assisterende landstræner har været konstitueret som fungerende landstræner, indtil der 
kommer en fast løsning. Beslutningen fastholdes frem til og med 31/12-2017, hvor det er 
ambitionen at lave en fastansættelse af ny landstræner. 
 
Per ser sig om efter hjælp til at få året afviklet fornuftigt. Omfanget af behovet for hjælpen 
beror på Pers vurdering. Den økonomiske ramme skal holde sig inden for det godkendte 
budget. Per kommer med oplæg til SK for beslutning, forud for aftaler som medfører 
økonomiske forpligtelser. 
 
Per underrettet straks BT omkring beslutningen, således at der forhåbentlig  kommer 
arbejdsro i den sæson som står lige for døren. 
 
Der nedsættes et udvalg bestående af Per, Teddy, Clas og Jens som kommer med et oplæg til 
way-ahead på området på næste møde. 
 
Udtagelseskrav EM 



Gert har lavet et udkast til udtagelseskrav. Kravene er godkendt af SK. De udsendes til løberne 
ASAP! 
Aktion: Gert 
 
Lars forsætter arbejdet med statistikker, som arbejdsredskab for landstræner teamet. 
Modellen fra tidligere fortsættes. 
Aktion: Lars 
 
Økonomi/Budget 
Per gennemgik budgettet for den samlede SK, og det blev taget til efterretning. 
 
Tidstagningssystem 
10/9 udlånes (udlejes) vores tidstagningssystem til rulleski. 
 
Den røde tråd 
Dokumentet er godkendt og udsendt. Gert fremsender til kontoret, så den kan komme på 
hjemmesiden. 
Aktion: Gert 
 
Master VM 
SK har besluttet igen at dække deltagergebyret for Master VM – gebyret dækkes på bagkanten 
af den aktuelle deltagelse. Vælger atleterne ikke at deltage, dækkes gebyret ikke. 
 
Møde med klubberne 
Lars arbejder mod en plan for endnu et møde med klubberne, i samarbejde med 
udviklingskonsulenten (Maria). Der modtages emner til drøftelse. 


